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Referat från styrelsens sammanträde den 14 februari 2023

Buss 911
SPF och PRO har tidigare påtalat det olämpliga i att buss 911 som går Skoghall 
– Rud inte går genom Lövnäs. Vi har inte fått gehör för detta men däremot har 
nu inrättats en anropsstyrd linje 914 med tre turer måndag till fredag mellan 
Skoghall och Hammarö kyrka. Detta för att tillgodose resebehovet till och från 
kyrkogårdarna. Styrelsen har dock beslutat att vi ska fortsätta ansträngningarna 
att buss 911 ska gå genom Lövnäs.

I nuläget är vi 361 medlemmar.

God och nära vård
Delar av styrelsen har sammanträffat med personer ur kommunens projektgrupp 
”God och nära vård”. Avsikten är att vi ska bjuda in gruppen till ett månadsmöte
i höst.

Uthyrning av lokalerna
Reglerna om uthyrning av våra lokaler i Clevegården förtydligades med att det 
alltid måste finnas någon medlem som kan ”gå i god för” utomstående som hyr 
lokalerna.

Månadsmöten
Vi diskuterade kommande månadsmöten och började skissa på vilka program vi 
ska ha i höst.

Digitaliseringsombud
SPF vill att föreningarna ska utse ett digitaliseringsombud. Ombudet ska bland 
annat tillsammans med studieombud och föreningsstyrelse planera för aktiviteter
som bidrar till en ökad kunskap om hur medlemmar kan använda mobil, 
surfplatta eller dator till nytta och nöje. Vi utsåg Erik Gustafsson till ombud.


